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IZGLĪTĪBAS, KULTŪRAS UN SPORTA KOMITEJA 
SĒDES  PROTOKOLS 

Nr. 14. 

 

2023. gada 23. augustā. 

Attālināta sēde 

 

Sēde sasaukta un atklāta plkst.14:15. 

 

Sēdes vadītāja – komitejas priekšsēdētāja Ineta Romanovska. 

Protokolētāja – sēžu sekretāre Jana Skrējāne. 

 

Sēdē piedalās:  

Dalībnieki ar balsstiesībām - Andris Ceļmalnieks, Ints Vancāns, Rihards Gorkšs, Dace Cīrule. 

 

Pašvaldības darbinieki – Juridiskā atbalsta vadītājs Jānis Zvaigzne, Auditore Viktorija Belova,  

Izglītības, kultūras un sporta pārvaldes vadītāja Linda Zaķe, Kultūras darba koordinators Ēriks 

Laime – Babris, Izglītības procesu atbalsta vadītājas Vera Kļaviņa. 

 

Pieaicinātās personas - Jāņa Dūmiņa biedrības pārstāvis Andris Feldmanis 

 

Darba kārtība 

1. Par līdzfinansējuma piešķiršanu diriģenta, pedagoga un sabiedriskā darbinieka, Jāņa 

Dūmiņa atcerei veltītās ikgadējās multimediālās kopdziedāšanas akcijas „Dziesmu 

ziedi” rīkošanu;  

2. Par Ķekavas novada Centrālās bibliotēkas lietošanas noteikumu apstiprināšanu;  

3. Par Ķekavas novada Centrālās bibliotēkas nolikuma labojumu apstiprināšanu;  

4. Par grozījumiem  Ķekavas novada pašvaldības izglītības iestādes “Ķekavas Mūzikas 

skola” un “Jāņa Dūmiņa Baldones mūzikas skola”  interešu izglītības (pašapmaksas) 

mācību maksu;  

5. Par Ķekavas Mākslas skolas interešu izglītības grupu mācību maksas apstiprināšanu;  

6. Par noteikumu "Kārtība, kādā Ķekavas novada pašvaldība sadala valsts budžeta 

mērķdotāciju pašvaldības izglītības iestādēm" apstiprināšanu;  

7. Par ēdināšanas apmaksu izglītojamajiem ar 01.09.2023.;  

8. Par Ķekavas novada pašvaldības saistošo noteikumu “Kārtība, kādā tiek piešķirtas 

Ķekavas novada pašvaldības sporta bāzes un izglītības iestāžu sporta infrastruktūra” 

apstiprināšanu;  

9. Par grozījumiem Ķekavas novada domes 2021.gada 6. oktobra lēmumā  Nr. 27., 

protokols Nr. 13/2021;  

10. Par grozījumiem nolikumā ,,Ķekavas novada izglītības iestāžu darbinieku atlīdzības 

nolikums”;  

11. Par grozījumiem Ķekavas novada pašvaldības pedagoģiski medicīniskās komisijas 

nolikumā;  
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12. Informatīvs - Par sadarbības līguma slēgšanu ar Izglītības un zinātnes ministriju par 

investīciju projekta “Digitālās plaisas mazināšana sociāli neaizsargātajām grupām un 

izglītības iestādēs” īstenošanu;  

13. Informatīvs - Aktuālās pedagogu un darbinieku vakances izglītības iestādēs;  

14. Informatīvs - Informācija par studējošo pedagogu stipendijām;  

15. Informatīvs - Skolēnu maršrutu izmaiņas 2023/2024 mācību gadam sakarā ar Ķekavas 

apvedceļa izbūvi. 

 

 

Ineta Romanovska atklāj sēdi. 

 

 

Darba kārtība 

Par darba kārtību ziņo Ineta Romanovska. 

  

Jautājumu, debašu nav un I. Romanovska aicina apstiprināt balsojot darba kārtību.  

 

Atklāti balsojot ar 4 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Ints Vancāns, Ineta 

Romanovska, Rihards Gorkšs), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Izglītības, kultūras un sporta komiteja nolemj:  

Apstiprināt komitejas 2023. gada 23. augusta sēdes darba kārtību. 

 

 

 

1. Par līdzfinansējuma piešķiršanu diriģenta, pedagoga un sabiedriskā darbinieka, Jāņa 

Dūmiņa atcerei veltītās ikgadējās multimediālās kopdziedāšanas akcijas „Dziesmu ziedi” 

rīkošanu 

(Jautājuma izskatīšana videoierakstā sākas plkst.00:01:20) 

 

Par jautājumu ziņo Ēriks Laime-Babris. Ķekavas novada pašvaldībā saņemts Biedrības 

„Maestro Jāņa DŪMIŅA piemiņas atbalstīšanai”   2023.gada 25.jūlija iesniegums, ar lūgumu 

pašvaldībai atbalstīt diriģenta, pedagoga un sabiedriskā darbinieka, Jāņa Dūmiņa atcerei 

veltītās ikgadējās multimediālās kopdziedāšanas akcijas „Dziesmu ziedi” rīkošanu Baldonē 

2023.gada 30.septembrī un piešķirt līdzfinansējumu EUR 4585,90  (Četri tūkstoši pieci simti 

astoņdesmit pieci eiro 90 eirocenti) apmērā. 

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās - Andris Ceļmalnieks, Ineta Romanovska, Ēriks Laime-

Babris, Andris Feldmanis. 

 

Jautājumu vairāk nav, debašu nav un I. Romanovska aicina uzsākt balsošanu par izvirzīto 

priekšlikumu.  

 

Priekšlikums no Andra Ceļmalnieka –  

Ņemot vērā, ka iesniegumā pieteiktais pasākums ir tradicionāls (notiek ne pirmo reizi), 

ir paredzēts Baldones KC plānā un tāmē, neatbalstīt prasītā finansējuma piešķiršanu. 

Ieteikt iesnieguma autoram vērsties Baldones KC un īstenot pasākumu saskaņā ar tam 

plānoto finansējumu, 

Atklāti balsojot ar 4 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Ints Vancāns, 

Rihards Gorkšs), "Pret" – nav, "Atturas" – 1 (Ineta Romanovska), "Nepiedalās" – nav,  

Izglītības, kultūras un sporta komiteja nolemj: Atbalstīt priekšlikumu. 
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2. Par Ķekavas novada Centrālās bibliotēkas lietošanas noteikumu apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana videoierakstā sākas plkst.00:24:26) 

 

Par jautājumu ziņo Ēriks Laime-Babris. Ir sagatavots lēmumprojekts par Ķekavas novada 

Centrālās bibliotēkas lietošanas noteikumu apstiprināšanu. 

 

Jautājumu nav, debašu nav un I. Romanovska aicina uzsākt balsošanu par lēmuma projektu.  

 

Par lēmuma projektu –  

Par Ķekavas novada Centrālās bibliotēkas lietošanas noteikumu apstiprināšanu, 

Atklāti balsojot ar 5 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Ints Vancāns, 

Ineta Romanovska, Rihards Gorkšs), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav,  

Izglītības, kultūras un sporta komiteja nolemj:  

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 1. 

 

 

 

 

3. Par Ķekavas novada Centrālās bibliotēkas nolikuma labojumu apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana videoierakstā sākas plkst.00:28:00) 

 

Par jautājumu ziņo Ēriks Laime-Babris. Ir sagatavots lēmumprojekts par Ķekavas novada 

Centrālās bibliotēkas nolikuma labojumu apstiprināšanu.  

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās - Jānis Zvaigzne, Ineta Romanovska, Ēriks Laime-Babris. 

 

Jautājumu vairāk nav, debašu nav un I. Romanovska aicina uzsākt balsošanu par lēmuma 

projektu.  

 

Par lēmuma projektu –  

Par Ķekavas novada Centrālās bibliotēkas nolikuma labojumu apstiprināšanu, 

Atklāti balsojot ar 5 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Ints Vancāns, 

Ineta Romanovska, Rihards Gorkšs), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav,  

Izglītības, kultūras un sporta komiteja nolemj:  

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 2. 
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4. Par grozījumiem  Ķekavas novada pašvaldības izglītības iestādes “Ķekavas Mūzikas 

skola” un “Jāņa Dūmiņa Baldones mūzikas skola”  interešu izglītības (pašapmaksas) 

mācību maksu 

(Jautājuma izskatīšana videoierakstā sākas plkst.00:34:34) 

 

Par jautājumu ziņo Linda Zaķe. Ir sagatavots lēmumprojekts par grozījumiem  Ķekavas novada 

pašvaldības izglītības iestādes “Ķekavas Mūzikas skola” un “Jāņa Dūmiņa Baldones mūzikas 

skola”  interešu izglītības (pašapmaksas) mācību maksu. 

 

Jautājumu nav, debašu nav un I. Romanovska aicina uzsākt balsošanu par lēmuma projektu.  

 

Par lēmuma projektu –  

Par grozījumiem  Ķekavas novada pašvaldības izglītības iestādes “Ķekavas Mūzikas 

skola” un “Jāņa Dūmiņa Baldones mūzikas skola”  interešu izglītības (pašapmaksas) 

mācību maksu, 

Atklāti balsojot ar 5 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Ints Vancāns, 

Ineta Romanovska, Rihards Gorkšs), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav,  

Izglītības, kultūras un sporta komiteja nolemj:  

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 3. 

 

 

5. Par Ķekavas Mākslas skolas interešu izglītības grupu mācību maksas apstiprināšanu  

(Jautājuma izskatīšana videoierakstā sākas plkst.00:36:36) 

 

Par jautājumu ziņo Linda Zaķe. Ir sagatavots lēmumprojekts par Ķekavas Mākslas skolas 

interešu izglītības grupu mācību maksas apstiprināšanu.  

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās - Ineta Romanovska, Linda Zaķe. 

 

Jautājumu vairāk nav, debašu nav un I. Romanovska aicina uzsākt balsošanu par lēmuma 

projektu.  

 

Par lēmuma projektu –  

Par Ķekavas Mākslas skolas interešu izglītības grupu mācību maksas apstiprināšanu, 

Atklāti balsojot ar 5 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Ints Vancāns, 

Ineta Romanovska, Rihards Gorkšs), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav,  

Izglītības, kultūras un sporta komiteja nolemj:  

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 4. 
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6. Par noteikumu "Kārtība, kādā Ķekavas novada pašvaldība sadala valsts budžeta 

mērķdotāciju pašvaldības izglītības iestādēm" apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana videoierakstā sākas plkst.00:42:30) 

 

Par jautājumu ziņo Vera Kļaviņa. Ir sagatavots lēmumprojekts par noteikumu "Kārtība, kādā 

Ķekavas novada pašvaldība sadala valsts budžeta mērķdotāciju pašvaldības izglītības 

iestādēm" apstiprināšanu. 

 

Jautājumu nav, debašu nav un I. Romanovska aicina uzsākt balsošanu par lēmuma projektu.  

Par lēmuma projektu –  

Par noteikumu "Kārtība, kādā Ķekavas novada pašvaldība sadala valsts budžeta 

mērķdotāciju pašvaldības izglītības iestādēm" apstiprināšanu, 

Atklāti balsojot ar 5 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Ints Vancāns, 

Ineta Romanovska, Rihards Gorkšs), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav,  

Izglītības, kultūras un sporta komiteja nolemj:  

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 5. 

 

 

7. Par ēdināšanas apmaksu izglītojamajiem ar 01.09.2023. 

(Jautājuma izskatīšana videoierakstā sākas plkst.00:42:28) 

 

Par jautājumu ziņo Vera Kļaviņa. Ir sagatavots lēmumprojekts par ēdināšanas apmaksu 

izglītojamajiem ar 01.09.2023. 

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās – Linda Zaķe, Andris Ceļmalnieks. 

 

Jautājumu vairāk nav, debašu nav un I. Romanovska aicina uzsākt balsošanas procedūru.  

 

Priekšlikums no Inetas Romanovskas–  

Atstāt summu ēdināšanai 2.15 EUR, 5.-12.klasei, jo nav iesniegumu no pārējiem 

ēdinātājiem, 

Atklāti balsojot ar 3 balsīm "Par" (Ints Vancāns, Ineta Romanovska, Rihards Gorkšs), 

"Pret" – nav, "Atturas" – 2 (Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule), "Nepiedalās" – nav,  

Izglītības, kultūras un sporta komiteja nolemj: Atbalstīt priekšlikumu. 

 

Par lēmuma projektu –  

Par ēdināšanas apmaksu izglītojamajiem ar 01.09.2023. 

Atklāti balsojot ar 5 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Ints Vancāns, 

Ineta Romanovska, Rihards Gorkšs), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav,  

Izglītības, kultūras un sporta komiteja nolemj:  

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 6 
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8. Par Ķekavas novada pašvaldības saistošo noteikumu “Kārtība, kādā tiek piešķirtas 

Ķekavas novada pašvaldības sporta bāzes un izglītības iestāžu sporta infrastruktūra” 

apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana videoierakstā sākas plkst.00:56:30) 

 

Par jautājumu ziņo Linda Zaķe. Ir sagatavots lēmumprojekts par Ķekavas novada pašvaldības 

saistošo noteikumu “Kārtība, kādā tiek piešķirtas Ķekavas novada pašvaldības sporta bāzes un 

izglītības iestāžu sporta infrastruktūra” apstiprināšanu. 

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās - Dace Cīrule, Linda Zaķe, Viktorija Belova, Ineta 

Romanovska.  

 

Jautājumu vairāk nav, debašu nav un I. Romanovska aicina uzsākt balsošanas procedūru.  

 

Priekšlikums no Daces Cīrules–  

Paskaidrojuma rakstā 1. punktu izteikt sekojošā redakcijā"Saistošo noteikumu projekta 

mērķis ir noteikt kārtību, kādā fiziskām un juridiskām personām piešķir Ķekavas novada 

pašvaldības (turpmāk – pašvaldība) sporta bāzes un pašvaldības izglītības iestāžu 

sporta infrastruktūru, lai nodrošinātu obligātās vispārējās izglītības, profesionālās 

ievirzes sporta izglītības un interešu izglītības programmas norisi, kā arī veicinātu 

sporta aktivitātes un sporta nozares attīstību Ķekavas novadā.  

Pašvaldības pilnvarojums izstrādāt saistošos noteikumus izriet no Pašvaldību likuma 

44.panta otrās daļas, kas noteic, ka dome var izdot saistošos noteikumus, lai 

nodrošinātu pašvaldības autonomo funkciju un brīvprātīgo iniciatīvu izpildi, ievērojot 

likumos vai Ministru kabineta noteikumos paredzēto funkciju izpildes kārtību, 

Atklāti balsojot ar 5 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Ints Vancāns, 

Ineta Romanovska, Rihards Gorkšs), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav,  

Izglītības, kultūras un sporta komiteja nolemj: Atbalstīt priekšlikumu. 

 

 

Par lēmuma projektu –  

Par Ķekavas novada pašvaldības saistošo noteikumu “Kārtība, kādā tiek piešķirtas 

Ķekavas novada pašvaldības sporta bāzes un izglītības iestāžu sporta infrastruktūra” 

apstiprināšanu, 

Atklāti balsojot ar 5 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Ints Vancāns, 

Ineta Romanovska, Rihards Gorkšs), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav,  

Izglītības, kultūras un sporta komiteja nolemj:  

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 7. 
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9. Par grozījumiem Ķekavas novada domes 2021.gada 6. oktobra lēmumā  Nr. 27., 

protokols Nr. 13/2021 

(Jautājuma izskatīšana videoierakstā sākas plkst.01:11:26) 

 

Par jautājumu ziņo Linda Zaķe. Ir sagatavots lēmumprojekts par Ķekavas novada pašvaldības 

izglītības iestāžu pedagogu konkursa komisijas sastāva maiņu. 

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās – Jānis Zvaigzne, Ineta Romanovska.  

 

Jautājumu vairāk nav, debašu nav un I. Romanovska aicina uzsākt balsošanas procedūru.  

 

Priekšlikums no Inetas Romanovskas–  

Virzīt lēmumprojektu un un aicināt pieteiktos 3 Ķekavas novada pašvaldības Ķekavas 

novada izglītības iestāžu pedagogu konkursa komisijas  locekļa amata kandidātus uz 

domes sēdi, 

Atklāti balsojot ar 5 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Ints Vancāns, 

Ineta Romanovska, Rihards Gorkšs), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav,  

Izglītības, kultūras un sporta komiteja nolemj: Atbalstīt priekšlikumu. 

 

 

 

 

10. Par grozījumiem nolikumā ,,Ķekavas novada izglītības iestāžu darbinieku atlīdzības 

nolikums” 

(Jautājuma izskatīšana videoierakstā sākas plkst.01:16:20) 

 

Par jautājumu ziņo Vera Kļaviņa. Ir sagatavots lēmumprojekts par grozījumiem nolikumā 

,,Ķekavas novada izglītības iestāžu darbinieku atlīdzības nolikums”. 

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās – Linda Zaķe, Andris Ceļmalnieks, Jānis Zvaigzne, Vera 

Kļaviņa, Viktorija Belova, Dace Cīrule, Andris Ceļmalnieks. 

 

Jautājumu vairāk nav, debašu nav un I. Romanovska aicina uzsākt balsošanas procedūru.  

 

Sēdē pārtraukums no plkst. 15:50  līdz plkst. 16:00.   

 

Priekšlikums no Inetas Romanovskas–  

26.punktu izteikt sekojošā redakcijā: Darbinieka mēnešalgu nosaka bāzes mēnešalgas 

apmēram piemērojot attiecīgās pakāpes likmes koeficientu (nolikuma 5. un 6.pielikums) 

un noapaļojot līdz pilniem euro.  

Darbiniekam, kuram noteikta akordalga, tā nosakāma, izmantojot šādu formulu: 

I = Tl x Nl x A, kur 

I – akorda alga euro; 
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Tl – attiecīgās mēnešalgas stundas likme euro. To nosaka, dalot mēnešalgu, kas noteikta 

atbilstoši nolikuma 5. vai 6.pielikumam, ar attiecīgā kalendāra gada vidējo darba 

stundu skaitu mēnesī; 

Nl – darba norma stundās uz vienu izpildāmā darba apjoma mērvienību; 

A – izpildītais darba apjoms mērvienībās (atbilst darba normas aprēķināšanā 

izmantotajām mērvienībām), 

Atklāti balsojot ar 4 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Ints Vancāns, Ineta 

Romanovska, Rihards Gorkšs), "Pret" – nav, "Atturas" – 1 (Dace Cīrule), "Nepiedalās" 

– nav,  

Izglītības, kultūras un sporta komiteja nolemj: Atbalstīt priekšlikumu. 

 

Par lēmuma projektu –  

Par grozījumiem nolikumā ,,Ķekavas novada izglītības iestāžu darbinieku atlīdzības 

nolikums”, 

Atklāti balsojot ar 5 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Ints Vancāns, 

Ineta Romanovska, Rihards Gorkšs), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav,  

Izglītības, kultūras un sporta komiteja nolemj:  

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 8. 

 

 

 

11. Par grozījumiem Ķekavas novada pašvaldības pedagoģiski medicīniskās komisijas 

nolikumā 

(Jautājuma izskatīšana videoierakstā sākas plkst.01:57:55) 

 

Par jautājumu ziņo Linda Zaķe. Ir sagatavots lēmumprojekts par grozījumiem Ķekavas novada 

pašvaldības pedagoģiski medicīniskās komisijas nolikumā.  

 

Jautājumu nav, debašu nav un I. Romanovska aicina uzsākt balsošanu par lēmuma projektu.  

 

Par lēmuma projektu –  

Par grozījumiem Ķekavas novada pašvaldības pedagoģiski medicīniskās komisijas 

nolikumā, 

Atklāti balsojot ar 4 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Ints Vancāns, Ineta 

Romanovska, Rihards Gorkšs), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav,  

Izglītības, kultūras un sporta komiteja nolemj:  

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 9. 
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12. Informatīvs - Par sadarbības līguma slēgšanu ar Izglītības un zinātnes ministriju par 

investīciju projekta “Digitālās plaisas mazināšana sociāli neaizsargātajām grupām un 

izglītības iestādēs” īstenošanu 

(Jautājuma izskatīšana videoierakstā sākas plkst.02:00:50) 

 

Par jautājumu ziņo Linda Zaķe. Ir saņemta vēstule no Izglītības un zinātnes ministrijas par 

sadarbības līgumu slēgšanu investīcijas projekta īstenošanai. Projekts paredz nodrošināt 

portatīvās datortehnikas pieejamību izglītojamiem no sociāli neaizsargātām grupām, kuri 

mācās vispārējās pamata un vidējās izglītības programmās,  speciālās izglītības programmās, 

profesionālās pamatizglītības programmās, profesionālās vidējās izglītības programmās, ko 

īsteno pēc pamatizglītības apguves,  un arodizglītības programmās, ko īsteno pēc 

pamatizglītības apguves, un kuri atbilst vismaz vienam statusam. 

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās - Andris Ceļmalnieks, Linda Zaķe, Ineta Romanovska.  

 

Debašu sadaļā izsakās - Andris Ceļmalnieks. 

 

Jautājumu vairāk nav, debašu nav un I. Romanovska aicina uzsākt balsošanu par izvirzīto 

priekšlikumu.  

 

Priekšlikums no Inetas Romanovskas –  

Administrācijai noskaidrot projektā trūkstošo informāciju un tad lemt par dalību 

projektā, 

Atklāti balsojot ar 5 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Ineta 

Romanovska, Ints Vancāns, Rihards Gorkšs), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, 

"Nepiedalās" – nav, 

Izglītības, kultūras un sporta komiteja nolemj: Atbalstīt priekšlikumu. 

 

 

 

13. Informatīvs - Aktuālās pedagogu un darbinieku vakances izglītības iestādēs 

(Jautājuma izskatīšana videoierakstā sākas plkst.02:10:28) 

 

Par jautājumu ziņo Linda Zaķe. Iepazīstina ar aktuālajām pedagogu un darbinieku vakancēm 

izglītības iestādēs. 

 

Jautājumu nav, debašu nav un I. Romanovska aicina uzsākt balsošanu par izvirzīto 

priekšlikumu.  

 

Priekšlikums no Inetas Romanovskas –  

Pieņemt zināšanai, 

Atklāti balsojot ar 5 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Ints Vancāns, 

Ineta Romanovska, Rihards Gorkšs), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav,  

Izglītības, kultūras un sporta komiteja nolemj: Atbalstīt priekšlikumu. 
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14. Informatīvs - Informācija par studējošo pedagogu stipendijām 

(Jautājuma izskatīšana videoierakstā sākas plkst.02:12:17) 

 

Par jautājumu ziņo Linda Zaķe. Iepazīstina ar informāciju par studējošo pedagogu stipendijām. 

 

Jautājumu nav, debašu nav un I. Romanovska aicina uzsākt balsošanu par izvirzīto 

priekšlikumu.  

 

Priekšlikums no Inetas Romanovskas –  

Pieņemt zināšanai, sagatavot finanšu pieprasījumu nākamajiem budžeta grozījumiem 

un aprēķināt  ietekmi uz budžetu 2024.gadā, lai mazinātu skolotāju vakances novadā, 

Atklāti balsojot ar 5 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Ints Vancāns, 

Ineta Romanovska, Rihards Gorkšs), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav,  

Izglītības, kultūras un sporta komiteja nolemj: Atbalstīt priekšlikumu. 

 

 

15. Informatīvs - Skolēnu maršrutu izmaiņas 2023/2024 mācību gadam sakarā ar 

Ķekavas apvedceļa izbūvi 

(Jautājuma izskatīšana videoierakstā sākas plkst.02:17:10) 

 

Par jautājumu ziņo Aivars Balodis. Iepazīstina ar maršrutu izmaiņām 2023/2024 mācību 

gadam sakarā ar Ķekavas apvedceļa izbūvi.  

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās - Andris Ceļmalnieks, Aivars Balodis.   

 

Jautājumu vairāk nav, debašu nav un I. Romanovska aicina uzsākt balsošanu par izvirzīto 

priekšlikumu.  

 

Priekšlikums no Inetas Romanovskas –  

Apstiprināt maršruta izmaiņas, 

Atklāti balsojot ar 5 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Ints Vancāns, 

Ineta Romanovska, Rihards Gorkšs), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav,  

Izglītības, kultūras un sporta komiteja nolemj: Atbalstīt priekšlikumu. 

 

 

 

Saskaņā ar Informācijas atklātības likuma 5.panta otrās daļas 4.punktu, šajā protokolā norādītie 

personas dati ir ierobežotas pieejamības informācija. 

 

Sēdi slēdz plkst.16:49 

 

Komitejas priekšsēdētājs:   (1PARAKSTS) Ineta Romanovska 

 

Sēdes protokolētāja:    (2PARAKSTS) Jana Skrējāne 

 

 
1-2 ŠIS DOKUMENTS IR ELEKTRONISKI PARAKSTĪTS AR DROŠU ELEKTRONISKO PARAKSTU UN 

SATUR LAIKA ZĪMOGU. 


